

# DAX Index Update

August 29, 2018

## Termination of calculation and dissemination of the Photovoltaik Global 30 Index

Deutsche Börse AG will discontinue the calculation and dissemination of the Photovoltaik Global 30 Index as of the close of the trading day on November 30, 2018. The decision is based on the fact that this customized index is not required by the customer anymore.

Consequently, there will be no review for the Photovoltaik Global 30 Index conducted in September 2018. The termination includes all versions of the index as illustrated below:

DE000A0YKST9	Photovoltaik Global 30 Price Index (EUR)
DE000A0YKSU7	Photovoltaik Global 30 Total Return Index (EUR)

For more information on the DAX indices, please visit [www.dax-indices.com](http://www.dax-indices.com).

29. August 2018

## Einstellung der Berechnung und Verteilung des Photovoltaik Global 30 Index

Die Deutsche Börse AG wird die Berechnung und Verteilung des Photovoltaik Global 30 Index zum Ende des Handelstages am 30. November 2018 einstellen. Diese Entscheidung basiert darauf, dass dieser kundenspezifische Index vom Kunden nicht mehr benötigt wird.

Daraus resultierend wird im September 2018 keine Verkettung für den Photovoltaik Global 30 Index durchgeführt. Die Einstellung umfasst alle Versionen des Index wie unten dargestellt:

DE000A0YKST9	Photovoltaik Global 30 Price Index (EUR)
DE000A0YKSU7	Photovoltaik Global 30 Total Return Index (EUR)

Weitere Informationen zu unseren Indizes finden Sie unter [www.dax-indices.com](http://www.dax-indices.com).

For information on this Index Update, please contact:

STOXX Customer Support: Tel. + 41 43430-7272, E-Mail: [customersupport@stoxx.com](mailto:customersupport@stoxx.com)